



standard
chartered
priority private

Enjoy HKD1,000 cash reward for Professional Investor sign-up exclusive for Existing Priority Private Clients

Existing Priority Private Clients who successfully sign up for or renew Professional Investor status during the Promotion Period will, upon fulfilling all the requirements, receive HKD1,000 cash reward.

Promotion Period: 1 October – 31 December 2025

Terms & Conditions for Priority Private Reward for Professional Investor Sign-Up (the “Offer”)

1. The promotion period is from 1 October 2025 to 31 December 2025 (both dates inclusive) (the “Promotion Period”).
2. The Offer is applicable to existing Priority Private clients of Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) whose account(s) is/are opened in his/her sole name or joint names as of 30 September 2025 (“Existing Clients”). Clients who have newly signed up for Priority Private during the Promotion Period will not be eligible to the Offer.
3. An Existing Client who fulfils the following requirements (the “Eligible Client”) will be eligible to receive HKD1,000 cash reward:
 - i. Fulfils the portfolio of securities and money requirement of not less than HKD8 million (or its equivalent in foreign currency) and successfully declares as a Professional Investor (“PI”) with the Bank during the Promotion Period and maintains a PI status until its expiry as specified by the Bank, OR;
 - ii. Successfully renews PI status with the Bank during the Promotion Period and maintains a PI status until its expiry as specified by the Bank.
4. For the avoidance of doubt, Existing Clients with PI status that is cancelled or automatically renewed during the Promotion Period will not be eligible to the Offer.
5. Existing Client’s PI status is subject to the Bank’s validation on the Existing Client’s portfolio of securities and money.
6. Each Eligible Client may only enjoy the cash reward once irrespective of the number of times a PI declaration has been made during the Promotion Period. For the avoidance of doubt, **only the primary account holder will be entitled to the Offer if the account(s) is/are set up in joint names.**
7. **The cash reward will be credited to the Eligible Clients’ HKD account either in sole name or joint names, in the following sequence: 1) Integrated Deposits Account; 2) Statement Savings; 3) Passbook Savings or 4) Current Account **on or before 31 January 2026**.** If an Eligible Client has more than one account under the same account type, the Bank will select the one with the earliest account opening date.

8. The Eligible Client's enrolment in Priority Private and declaration of PI status, as well as banking account and the relevant investment product account(s) held with the Bank, must remain valid at the time when the cash reward is credited, otherwise the cash reward will be forfeited absolutely and the Eligible Client will not be compensated in any way.
9. The Bank reserves the right to terminate, extend or vary this Offer and to vary or modify any of its terms and conditions from time to time without prior notice. In case of disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.
10. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

Notes

- Clients must fulfil the portfolio of securities and money requirement of not less than HKD8 million (or its equivalent in foreign currency) in order to declare as a PI and the PI status is subject to the Bank's validation check and approval.
- This document/webpage does not constitute any prediction of likely future price movements.
- Investors should not make investment decisions based on this document/webpage alone.
- This document/webpage has not been reviewed by the Securities and Futures Commission or any regulatory authority in Hong Kong.



standard
chartered
priority private

現有優先私人理財客戶晉身「專業投資者」可享 **HK\$1,000** 現金獎賞

現有優先私人理財客戶於推廣期內成功登記成為或更新「專業投資者」身份及符合所有要求後，可享 HK\$1,000 現金獎賞。

推廣期：2025年10月1日至12月31日

優先私人理財客戶晉身「專業投資者」之獎賞(「優惠」)之條款及細則

1. 推廣期由2025年10月1日至2025年12月31日（包括首尾兩日）(「推廣期」)。
2. 優惠只適用於渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)之現有優先私人理財客戶，即客戶以個人名義或聯名形式開立之戶口並於2025年9月30日已經為現有優先私人理財客戶(「現有客戶」)。於推廣期內新開立優先私人理財的客戶並不能享有此現金獎賞。
3. 每位現有客戶符合所有以下要求(「合資格客戶」)，可獲贈HK\$1,000現金獎賞：
 - i. 於推廣期內合乎證券及款項總值不少於HK\$800萬（或等值外幣）及於本行完成「專業投資者」聲明，並於本行所列明之到期日前維持「專業投資者」身份，或；
 - ii. 於推廣期內更新「專業投資者」身份，並於本行所列明之到期日前維持「專業投資者」身份。
4. 為免存疑，若現有客戶於推廣期內取消「專業投資者」身份，或「專業投資者」身份受本行自動更新之現有客戶，將不合資格享有現金獎賞。
5. 「專業投資者」身份須由本行核對現有客戶之證券及款項後方能成效。
6. 推廣期內不論提交「專業投資者」聲明次數多少，每位合資格客戶只可獲贈現金獎賞一次。為免存疑，若客戶以聯名形式開立戶口，只有基本戶口持有人可享本優惠。
7. 本行將於2026年1月31日或之前根據以下之次序將現金獎賞金額存入合資格客戶之個人或聯名港幣戶口：一）綜合存款戶口、二）月結單儲蓄、三）存摺儲蓄或四）支票戶口。若合資格客戶擁有多於一個同一類別之戶口，本行將選擇最早期開立之戶口。
8. 合資格客戶開立之優先私人理財及提交之「專業投資者」聲明，以及銀行戶口和相關之投資服務戶口，必須於現金獎賞存入時仍然有效。否則，有關現金獎賞將被取消，本行亦不會從任何其他途徑把獎賞給予合資格客戶。
9. 本行保留隨時終止、延長或更改上述優惠及更改上述任何條款及細則之權利，而無須另行通知。如有任何爭議，本行保留最終決定權。
10. 中英文版之內容如有任何歧異，在任何情況下概以英文版為準。

註

- 客戶必須擁有證券及款項總值不少於HK\$800萬（或等值外幣）方可成為「專業投資者」。而「專業投資者」身份須由本行核對及批核客戶之證券及款項後方能成效。
- 本文件/網頁並不構成對未來價格變動的任何預測。
- 投資者不應只單憑本文件/網頁而作出投資決定。
- 本文件/網頁未經證券及期貨事務監察委員會或香港任何監管機構審閱。

由渣打銀行（香港）有限公司刊發